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Abstract (en)
[origin: US4492513A] The invention relates to a manipulation system for workpieces, in which the individual workpieces are gripped by manipulator
gripping arms and transported to predetermined locations in processing and/or magazine stations. For permitting a technically simple manipulation
and transport of workpieces of different shapes by the use of tongs as gripping tools provided at the gripping arms, the invention provides that to
an easily accessible wall of the respective workpiece a handling member is secured which is so designed and arranged as to permit the tongs to
engage this handling member for transporting the workpiece e.g. from a magazine to the machine tool. Suitably, this handling member is in the form
of a hollow pin which with an enlarged base is bonded to the workpiece and, after processing, may be knocked off or separated from the workpiece
in some other manner.

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Handhabungssystem für Werkstücke (7), bei dem die einzelnen Werkstücke durch Greifarme (8) von
Manipulatoren erfasst und in vorgegebene Positionen in Bearbeitungs- und/oder Magazin-Stationen transportiert werden. Um auf technisch einfache
Weise unter Verwendting von Zangen (9) als Greifwerkzeuge an den Greiferarmen (8) Werkstücke von unterschiedlicher Form handhaben und
transportieren zu können, wird erfindungsgemäss an einer leicht zugänglichen Wand des jeweiligen Werkstückes ein Griffteil (6) befestigt, der
so ausgebildet und angeordnet ist, dass die Zange (g) an diesen Griffteil angreifen kann, um das Werkstück (7) aus z.B. einem Magazin (1) zur
Werkzeugmaschine zu transportieren. Zweckmässig ist dieser Griffteil als hohler Bolzen (6) ausgebildet, der mit einem verbreiterten Fuss (15) an
das Werkstück (7) angeklebt ist und nach der Bearbeitung abgeschlagen oder auf andere Weise vom Werkstück (7) gelöst werden kann.
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